
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 22. 1. 2018 

Místo: restaurace Arkáda, nám. Svobody 32, Bučovice 685 01 

Čas jednání: 19:00 – 21:15 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jaroslav Hála, Pavel Rochovanský, Jan Šťastník 

Host: Petr Šíma, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Omluven: Jan Stavělík 

 
Program jednání 
 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Materiály z regionálních komisí 
5) Informace ze sekretariátu 
6) Zpráva z jednání hejtmanů s prezidentem ČF 
7) Školské soutěže 
8) Hodnocení výběrů dorostenců a starších žáků 
9) Čerpání rozpočtu 2017 
10) Dotace z MŠMT 
11) EFT 2018 
12) Rozvojový plán regionu 
13) Různé – VH regionu 

 
 

Ad1) Řídící hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a omluvil Jana Stavělíka z jednání. Následně 

nechal odsouhlasit program jednání, který byl schválen. 
 

Ad2) Petr Šíma informoval o nejvýraznějších bodech probíraných na jednání regionálních sekretářů, které se 

uskutečnilo ve středu 17.ledna: 

- Dotace MŠMT; plánované jsou fyzické kontroly v oddílech 
- Regionální výběry; zhodnocení odehraných turnajů regionálních výběrů starších žáků i dorostenců, 

diskuze nad systémy turnajů a setkávání krajských výběrů 

- Fanzóny pro MS 2018 

- Komisí rozhodčích aktuálně pověřen Jiří Kučera, dále bude řešeno na VH 

Zápis VV ČF z lednového setkání ještě není k dispozici. 

RVV bere vše na vědomí. 
 

Ad3) Žádné materiály z celostátních komisí ČF od posledního jednání RVV nepřišly. 
 

Ad4) Sešla se Komise rozvoje ženského florbalu. Jaroslav Hála, předseda komise, informoval, že na setkání 

komise řešila další rozvoj dívčího florbalu a rozšíření členské základny. Video dívčího florbalu bylo prezentováno 



 

na krajském kola dívek základních škol a dále bylo prezentováno na FB stránkách regionu. Proběhla diskuze 

členů RVV nad problematikou ženského florbalu, personálních kapacit i členské základny. 
Ostatní komise se v daném období nesešly. 

 

Ad5) Petr Šíma informuje, že aktuálně probíhá jednání a diskuze nad změnou pozice regionálního metodika. Od 
nové sezóny by měl v regionu působit celo-úvazkový metodik. Personální obsazení by mělo být řešeno na jaře. 

Diskuze RVV nad personálním obsazení i podmínky. 
 

Ad6) Petr Galasovský informuje o setkání hejtmanů. Nejdůležitější probírané body na setkání: 
- Představovány rozvojové plány jednotlivých regionů formou prezentací 

- Nastavení soutěží:  

o Divize přechází do modelu 5 skupin; region bude mít v gesci nastavení regionálních soutěží 
o Diskutováno nastavení nejvyšších soutěží dorostenců a juniorů 

- Diskutováno nastavení Komise rozhodčích i systému vzdělávání rozhodčích. Řeší se návrh na vytvoření 
pozice, který by se stal metodikem pro vzdělávání rozhodčích (dle modelu hlavního metodika pro 

mládež a trenérské vzdělávání). 

- Představen projekt fanzón pro MS 2018 i personální obsazení sekretariátu 
 

 
Ad7) Petr Šíma informoval o aktuálním stavu školských soutěží. Jsou odehrány všechny turnaje krajských kol 

základních škol ČEPS CUP. Turnaje v Jihomoravském kraji proběhly v Brně-Bohunicích, turnaje ve Zlínském kraji 
proběhly v Uherském Brodě. Ke konci ledna budou odehrána i krajská kola středních škol. Turnaje budou 

odehrány v Brně a ve Vsetíně. 

 
Ad8) Petr Šíma zhodnotil pořádání turnaje regionálního výběru starších žáků, které měl region na starost. 

Turnaj se uskutečnil v Brně v hale na VUT. Po organizační stránce proběhla akce bez výraznějších problémů. 
Celý turnaj proběhl i za účasti hlavního metodika Marka Chlumského. Náměty pro příští pořádání: úprava 

časového rozpisu zápasů, alternativní řešení obědů formou obědových krabiček. 

 
Ad9) Petr Šíma upozornil na čerpání rozpočtu 2017, který by měl skončit mírným přebytkem. Probíhá 

dočišťování rozpočtu. 
Petr Šíma představil návrh regionálního VV Kraje Vysočina a Jihočeského kraje na změnu % stanovení poměrů 

příjmů ponechávaných v rozpočtech regionů tak, aby RVV mohl rozhodovat primárně o nákladech, které má 

možnost ovlivnit. RVV diskutovalo tuto změnu. Podle odhadovaných výpočtů by měla tato změna pro náš region 
v této chvíli minimální dopad. 

RVV bere zprávu o rozpočtu na vědomí. 
 

Ad10) Petr Šíma informoval o vypsané dotaci z MŠMT, která byla vypsána poměrně narychlo v ne zcela 
šťastném termínu na závěr roku do období vánočních prázdnin. Momentálně nevíme, zda všechny oddíly zvládly 

dotaci podat. 

Český florbal vypsal dotační program na sekretáře oddílu. Novinkou v programu je fakt, že oddíly s 10 a více 
družstvy budou mít povinnost zřídit plno-úvazkového sekretáře. Dotační program na trenéry je v tuto chvíli 

v jednání. 
Aktuálně se diskutuje nad možností vypsaní podpory na florbalové povrchy dle vzoru podpory mantinely pro 

všechny. 

 
Ad11) Petr Šíma informuje o EFT 2018. Potvrzené pořádání v Brně v termínu 27.-29.dubna. Termín akce je 

hned po superfinále. Do konce ledna se bude podávat dotace na městě. Nyní se tvoří organizační štáb, ve 
kterém je i Petr Šíma. 

 
 



 

Ad12) Petr Šíma informuje o pokračování plnění rozvojového plánu. Členové RVV dostali k dispozici prezentaci 

z hejtmanů. 
 

Ad13) Valná hromada regionu je 10. května 2018. V březnu a dubnu by měl dorazit na RVV Daniel Novák, 

viceprezident Českého florbalu. 
 

 
Termín dalšího jednání: 12. 2. 2018 – místo jednání bude upřesněno. 

 
 

Konec: 21:15 

Zapisovatel: Pavel Brückner 
 

 


